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Referat fra styremøte i Beitostølen Vel 
Dato:  16.02.11 
Sted:  Basaltveien 45, Eiksmarka, hos Nils Herman Hornnæss 
 
Til stede: Jarle Stærnes,  Nils Herman Hornnæss, Tor Erik Godager, Erik Garaas og  Kjerstin Paaske (ref.) 
Forfall:  Han Petter Fernander 
 
 
 
 
 

Tema for hele møtet:  Gjennomgang av innspill til 2. gangs høring – Kommunedelsplanen 
 for Beitostølsområdet og informasjons- og dialogmøte på SAS-hotellet 19.02.11. 
 
Fra innspillene kan nevnes: 
 

- Referert fra Arild Steudels redegjørelse for gangen i en sak tilsvarende 
Størrtjednliheisen 

- Bør vi be om utredning om Carlheisen på det nåværende tidspunkt? 
- Tor Hannibal Fossum vil ha et innlegg på informasjons- og dialogmøtet 19.02.for egen 

del samt fremlegge noe pva Beitostølen Vel når det gjelder Størrtjednliheisen 
- Grønn 1 blir utbedret midlertidig nå, men permanent neste år.  Viktig fordi dette 

Beitostølens viktigste løype. 
- Varmestuene som er satt ut er godt mottatt 
- Størrtjednliheisen:  vekt på at nedfart er veldig bratt i enkelte partier, dessuten blir 

det veldig trangt andre steder.  Det bør stilles spørsmål om sikkerheten knyttet til 
nedfarten. 

- Peter Paaske vil ha innlegg om forslagene i Stølslie på møtet 19.02. 
- Viktig at skiløyper ikke blir lagt i korridorer, jf. H4, H5og H6.  Kommunens 

utgangspunkt tidligere har vært 75 m bredde i forhold til bebyggelse. 
 
 
Neste styremøte: Tirsdag  22. mars kl. 18.30 hos Nils Herman 


